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Aletta den Boer 
BoerBurgerBeweging Noord Holland 
 
Aan: Gedeputeerde Staten van provincie Noord Holland 
Datum: 8 maart 2024 
 
 
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
 
5 februari 2024 hebben wij schriftelijke vragen gesteld over het openhouden van waterwegen voor 
de beroepsvaart. 5 maart j.l. hebben wij hier antwoorden op gekregen. Echter deze antwoorden 
roepen weer vragen op. Dat er in het geval van de Tolsluis en Brug Ouderkerk aan de Amstel het niet 
(meer) mogelijk is om de vaart open te houden betreurt BBB. Echter we hebben er begrip voor dat 
dit nu niet meer te veranderen is.  
 
De beroepsvaart schippers hebben het idee dat in de keus om de Tolsluis en de Brug in Ouderkerk te 
repareren en te onderhouden in de periode in het jaar is dat de pleziervaart hier het minste last van 
heeft. Dat er minder is gekeken naar de belangen van de beroepsvaart.  
 

Vraag 1:   Kan de gedeputeerde aangeven wat de overweging is om 
het onderhoud/reparaties uit te voeren in deze periode van het jaar? 
 

In het coalitie akkoord ‘Verbindend Vooruit!’ staat dat we goederenvervoer over water willen 
stimuleren. Hier staan wij als BBB geheel achter.  

 
Vraag 2:   Erkent de gedeputeerde dat er in dit voorbeeld 
belemmeringen zijn gekomen in het stimuleren van goederenvervoer over water?  

 
We hebben met elkaar nog een uitdaging in de toekomst, een groot deel van de bruggen en sluizen 
zijn toe aan onderhoud. Verder willen we nog sluizen en bruggen aansluiten aan het centrale 
besturingssysteem. Dit levert stremmingen op voor de beroepsvaart. 
 

Vraag 3:   Is de gedeputeerde het met BBB eens dat de waterwegen 
open moeten zijn voor de beroepsvaart en dat ze niet vast moeten liggen aan de wal omdat 
er geen mogelijkheid is om een alternatieve route te kiezen?  
 
Indien eens, vraag 4:  Welke oplossingen ziet GS om dit in het vervolg zoveel 
mogelijk te voorkomen? 
 
Indien oneens, vraag 5:  Hoe ziet GS dan de stimulatie voor goederenvervoer over 
water voor zich, zoals beschreven in het coalitie akkoord? 

 
Verzoek: 
Graag deze vragen te beantwoorden in de rondvraag in de commissie Ruimte van 11 maart 2024 
 
Met vriendelijke groet, 
Aletta den Boer 
BoerBurgerBeweging Noord-Holland 


